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W imieniu spoleczno$ci lokalnej osiedla Leopoldowo zwracam sig z proSb4 o podjgcie

dziatah znierzaj4cych do poprawy stanu nawierzchni miejscowego boiska pilkarskiego, by tutejsi

chlopcy mogli realizowa| swoje pasje i marzeria. Dotyczq one posiadania wlasnej dru2py

pilkarskiej, kt6ra dziEh,tmozliwo6ci odbywania regulamych trening6w bgdzie mogla w przyszlo3ci

osi4ga6 sportowe sukcesy. Proponujg r6wniez zamontowanie kilku laweczek wzdhal linii bocznej,

by rodzice chlopc6w mogli dopingowai w trakcie mecz6w swoje pociechy. UwaZam, 2e powyZsze

dzialamaprzyczyni4siE do integracji lokalnej spolecznoSci, kl6ra jWtenz deklaruje ch96 pomocy

dzieciom w postaci rej estracj i odpowiedniego stowarzyszenia.
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